
 

REFERAT 
26.01.2023 kl. 1700-1900 
Formøde for forældrevalgte kl. 1645.  
Øvrige møder kl. 1700 til mødestart. 
 
Forældrerepræsentanter: 

Annika Kristensen, Kaya Nørgaard Hansen, Karsten Søgaard, Jens Christian Juhl 

Pedersen, Pernille Bruhn Hansen, Rasmus Jensen Rechnagel, Marion Kruse Andersen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Helle Thomsen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

Anna Møberg og Mathias Styrk Christensen 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

 

Afbud: Pernille Bruhn Hansen, Mathias Styrk Christensen 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Referat godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Dagsorden godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd: 

Elevrådet er begyndt at snakke om 

trivselsdagen og er kommet med ideer til, 

hvad dagen kan indeholde.  

Der har også været et tilbud fra Ungerådet. 

 

Formanden: 

Deltog ved dialogmøde i mandags, hvor 7.- 

8. klasses forældre var inviteret. Flere fra 

skolebestyrelsen var repræsenteret. Der var 

en god stemning, og ideerne var 

konstruktive.  

Der har været en oplevelse af, at der har 

været støj ved terminsprøverne.  

Kaya har taget en beslutning om, at hun 

stopper i skolebestyrelsen.  

Manglende information omkring lærerskift i 8. 

klasse.  

 

Forældrerepræsentanter: 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Ærgerligt, at der ikke var flere deltagere ved 

dialogmødet i mandags.  

9. klasse er positive ift. terminsprøverne. Det 

har været nemmere denne gang.  

 

Eksterne repræsentanter: 

Der har ikke været lokalrådsmøde siden 

sidst.  

 

Medarbejder repræsentanter: 

Et godt basketstævne i dag med deltagelse 

af 6. klasse. 

Der arbejdes med meningsfulde fællesskaber 

i team 1 ifm Billund Builds i uge 5. 

 

Ledelsen: 

Positivt dialogmøde i mandags. Det var 

ærgerligt, at politiet måtte melde afbud. De 

inviteres med til næste møde i april. Vi håber 

at få flere forældre til at deltage. 

 

Terminsprøverne er gået fint. Eleverne har 

arbejdet godt. 

 

Nye skærme i 5.-, 6.- og 7. klasse. Så nu har 

vi skærme i samtlige klasselokaler.  

 

Vi skal afholde en skoleudviklingssamtale 

med forvaltning og repr. fra Børne- og 

familieudvalget, hvilket har krævet en del 

forberedelse. 

 

De to nye medarbejdere er startet godt op.  

 

Vi er snart ved at være fuldtallige efter lidt 

forskellige sygdomsperioder i 

personalegruppen. Det er dejligt.  

 

4. Princip for ansættelser 

10 min 

 

Drøftelse og opdatering af princip 

 

Ændring: Medarbejderrepræsentant 

inddrages i udvælgelsen ift. ansættelse af 

pædagogisk personale.  

 

Princippet er godkendt med denne ændring. 

 

 

5. Retningslinjer vedr. 
transport af børn i skole og 
SFO 

Drøftelse og opdatering af princip 

 

 



 

10 min 

 
Steen tjekker op på, om der medbringes 

lister ved ture i SFO og ændrer efter behov. 

 

Princippet godkendes med denne eventuelle 

ændring. 

 

6. Udfordringer vedr. fravær 

15 min 

 

Punkt v. formanden 

Drøftelse 

 

Eleverne er kommet hjem med frustrationer 

over vikardækning bl.a. omkring 

madkundskab. 

 

Det har været en særlig situation omkring 

sygdom og vikardækning, og sidstnævnte 

har været svært ved især vikardækning af 

nyere medarbejdere, der ikke har kunnet 

lavet vikarplan.  

Der er tro på, at det løser sig. 

 

 

7. Eventuelt 

5 min 

 

Steen: Der er dialogmøde mellem 

skolebestyrelser og Børne- og 

Familieudvalget på mandag på Vestre Skole. 

 

Tak til Kaya for arbejdet i skolebestyrelsen. 

Suppleant indkaldes.  

 

Personalet var i dag til foredrag på 

Billundskolen med Karen Marie Lillelund. Det 

var et sjovt og givende foredrag. 

 

Annika: Forslag om gåtur med indsamling til 

Danmarksindsamlingen. Novo Nordisk 

bidrager pr. kilometer.  

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

 

• Hvordan kan vi være med til at sørge for, at der kommer flere forældre til forældremøder mv.?  

• Princip for skole-hjem-samarbejde, drøftet på november-møde. Skoleledelsen kommer med et 
oplæg i januar, senest februar 23. 

 


